



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

28/19

9 September 2019

**LOCAL GOVERNMENT ORDINARY ELECTION
19 OCTOBER 2019**

DRAWING OF LOTS ON THE BALLOT PAPER

In accordance with section 4.56 (a) of the Local Government Act 1995, and regulation 30 (1) of the Local Government (Elections) Regulations 1997, should at the close of nominations 4.00pm Thursday 12th September 2019 there be more candidates received than vacancies, a drawing of lots for positions on the ballot paper will be conducted.

This will occur in the Training Room at Shire of Christmas Island, George Fam Centre Murray Road, Christmas Island on Friday the 13th September 2019 at 9.00am

The timing of drawing the lots is to provide sufficient time for the vetting of candidates nominations to ensure all candidates have complied with revised declaration on the nomination form 8.

All members of the public and candidates are welcome to witness the drawing of lots for positions on ballot paper.

David Price
Chief Executive Officer/Returning Officer



28/19

2019年9月9日

地方政府一般选举
2019年10月19日

抽签以定位候选人排序

根据1995年“地方政府法”第4.56(a)节和“1997年地方政府（选举）条例”第30(1)条，如果于2019年9月12日（星期四）下午4点提名活动结束后所收到的候选人数多于职位空缺数量，本会将举行抽签仪式以定位候选人排序。

该仪式将于2019年9月13日（星期五）上午9点，在位于圣诞岛郡美利道（Murray Road）的乔治番中心（George Fam Centre）内的圣诞岛培训室举行。

为了确保所有候选人都遵守位于第8提名表格中所列下的修订声明，本会特意安排足够的时间来审核候选人提名。

欢迎所有公众人士及候选人见证抽签仪式。

David Price
首席执行官/选举主任



**DAERAH PULAU NATAL
NOTIS AWAM**

28/19

9 September 2019

**PILIHAN BIASA KERAJAAN TEMPATAN
19 OKTOBER 2019**

CABUTAN UNTUK URUTAN CALON PADA KERTAS UNDI

Selaras dengan Akta Kerajaan Tempatan 1995 seksyen 4.56 (a) dan peraturan 30 (1) daripada Peraturan Tempatan (Pilihan Raya) 1997, jika bilangan calon yang diterima melebihi bilangan kekosongan jawatan pada masa penutupan pencalonan (12 September 2019, hari Khamis, pukul 4.00 petang), acara cabutan untuk menentukan urutan calon pada kertas undi akan dijalankan.

Acara tersebut akan diadakan di Bilik Latihan Daerah Pulau Natal yang terletak di Pusat George Fam, Jalan Centre Murray, Pulau Christmas pada 13 September 2019 (hari Jumaat) pada pukul 9.00 pagi.

Masa yang ditetapkan untuk pengundian memberi masa yang mencukupi bagi menilai pencalonan calon demi memastikan semua calon mematuhi perisytiharan yang disemak semula mengenai borang pencalonan 8.

Kami mengalu-alukan setiap anggota awam dan calon untuk menyaksikan acara cabutan untuk urutan calon pada kertas undi.

David Price
Ketua Pegawai Eksekutif / Pegawai Pilihan Raya